
Styrelsemöte Byalaget Sofia 20230905

Lokal: Garaget
Tid: kl.1845-

Närvarande: Jonas, Viktor, Cleas, Julia, Sara.

1. Mötet öppnas: Ja
2. Val av mötesordförande: Jonas
3. Val av sekreterare: Viktor
4. Val av justerare: Claes och Sara
5. Förra mötets protokoll: Inget anmärkningsvärt
6. Mötets dagordning: Godkännes
7. Nästa möte: 15 oktober 15-17 i samband med höststäd, nästnästa 7/11 klockan

18:45.
8. Genomgång av ekonomi: Kassör Sara Frenk har ordet. Plusgirokonto SEK

12991:08, BID-konto: SEK 142:-
9. Hemsida: Hemsidan fungerar åter. Abonnemanget har bantats till en billigare

budget.
10.Facebook: Ingen aktivitet under sommarmånaderna.
11. Kalendarium: Höststäd 15 oktober 15:00, ljuständning 3/12 klockan 16:00.
12.Stora lekan: Kontakt med Birk Andersson Medborgarskolan, han vill undersöka

förutsättningar för ett samarbete. Styrelsen optimistisk till detta.
13.En Grön Lekande Stadsdel/Trafikvisionen: Vi fick efter några turer blomlådor

Palmgatan, Klaragatan och Björkgatan. Vi är glada över detta, inga problem har
rapporterats under sommaren. Fortsatt är vår önskan permanenta
hastighetsdämpande åtgärder. Ordförande Jonas tar reda på när lådorna hämtas
in så att perenna växter kan sparas om så önskas.
Naturmolnet: Förfrågan har inkommit från Växtverket angående Naturmolnet och
hur det skall leva vidare då deras finansiering till stor del upphör 2024. De vill
gärna träffa oss och diskutera. Vi vill ha lite mer information innan ett sådant
möte. Våra resurser är begränsade.

14.Fastighetsägare Sofielund: Nytt möte med nytillträdda Milan och Jeanette i
BID:en hade varit tacksamt att få till. Sara följer med på studieresa till Ljubljana.

15.Övrigt: Det känns som att området blivit skräpigare på sistone. Det finns ingen
kontinuitet i skötseln. Patruller kommer när boende felanmäler, men inte annars.

Mötet avslutas.
Ha det så bra!
Justeras:


